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Abstract (en)
[origin: US4674562A] The invention relates to a pressure-controlled heat pipe, consisting of a closed recipient containing a heat carrying medium,
with a heat source where the heat carrying medium vaporizes, and with a heat drain formed by a cooling zone, an inert gas being intended to be
fed under controllable pressure into the recipient at the upper end of the cooling zone. According to the invention, a displacement body (11) extends
downwards from the upper end of the cooling zone, this body carrying at least in its upper part deflection sheets (12), which divide the interspace
between the displacement body and the cooled wall of the cooling area into a plurality of interconnected volumes.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein druckgesteuertes Wärmerohr, bestehend aus einem ein Wärmeträgermedium enthaltenden geschlossenen Gefäß mit einer
Wärmequelle, an der das Wärmeträgermedium verdampft, und einer Wärmesenke in Form einer Kühlzone, wobei am oberen Ende dieser Zone ein
nichtkondensierbares Inertgas unter regelbarem Druck in das Gefäß einspeisbar ist. Erfindungsgemäß ragt vom oberen Ende der Kühlzone ein gut
wärmeleitender Verdrängungskörper (11) nach unten, der zumindest in seinem oberen Teil Ablenkbleche (12) trägt, die den Zwischenraum zwischen
dem Verdrängungskörper und der gekühlten Wand der Kühlzone in eine Vielzahl von miteinander in Verbindung stehenden Volumen unterteilen.
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